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Dalībnieki: 
Visvaldis Trokša (VT) 
Arturs Ļevikins (AL) 
Edmunds Jansons (EJ) 
 
Apspriežamie jautājumi: 

- Budžeta situācija 
- LSFP 
- Izlases krekli uz AMF 
- EYC 2019 organizēšana – aktuālie jautājumi 
- Spēlētāju datu bāze 
- Prezentācija potenciālajiem LBF atbalstītājiem 
 

 
 
Lēmumi: 

- Uz 10. oktobri SEB bankā ir EUR 8,28 un Valsts Kasē ir 593 EUR. 
Pamatā visi lielākie projekti ir pabeigti. Neplānotie izdevumi ir saistīti ar 
AMF turnīra organizēšanu, kas dod papildus izdevumus apmēram EUR 
350. Nolemts palūgt grāmatvedi precizēt budžeta situāciju. 

- Visas atskaites par 2017. gadā izmantotajiem līdzekļiem ir iesniegtas 
LSFP. 

- Nolemts noskaidrot iespēju izgatavot kreklus citā vietā. Ja nebūs 
pārliecības par cenu un kvalitāti, tad paliekam pie esošā piegādātāja 

- Saņemta apstiprinājuma vēstule no Pepsi Boulinga centra par atbalstu 
EYC 2019 rīkošanai. Nolemts, ka VT mēģinās satikties arī ar Pepsi 
boulinga centra īpašniekiem, lai izskaidrotu projektu un saņemtu 
personīgu atbalstu. Budžets vēl top. Nolemts, ka darba grupai vajadzētu 
sarakstīt lielākos darbus pa atsevišķām grupām, lai Valde varētu izsekot, 
katra “darba virziena” attīstībai. 

- Izskatījām pašreizējo statusu vienkāršotai spēlētāju datu bāzei. Darbs 
turpinās. Svarīgi, lai klubi savlaicīgi sniedz kvalitatīvu informāciju. 
Nolemts, ka datu bāzi vajag atjaunot 2 reizes gadā – sezonas beigās un 
pirms sezonas sākuma. 
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- Izskatījām uzmetumu prezentācijai, kas būtu izmantojam uzrunājot 
potenciālos atbalstītājus – gan privātpersonas, gan uzņēmumus, gan 
valsts un pašvaldības iestādes. Nolemts izmantot esošo uzmetumu un 
turpināt darbu. Plānots to pabeigt līdz oktobra beigām. 
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